
VALG 

Det kommer sikkert ikke som en overraskelse når vi sier at det er 

ekstremt vanskelig å få medlemmer til å påta seg verv i foreningen.  

Det har til og med vært umulig for styret å finne deltagere til 

valgkomiteen. I forbindelse med ett av medlemsmøtene i 2018, da 

det var mange til stede, ble det informert om dette.  De som da ble 

spurt direkte svarte nei, og siden har ingen meldt seg.  Det eneste vi 

kan «lokke»med er deltagelse i et aktivt og hyggelig styre, og at 

forpliktelsen sannsynligvis ikke vil bli langvarig.  Det siste fordi vi fra 

NTNU sentralt blir stilt spørsmål om å slå oss sammen med 

pensjonistforeningen NTNU – særlig i forbindelse med søknad om 

tilskudd. 

I styremøte 05.12.18 ble saken igjen diskutert, og en kom fram til 

følgende løsning: De styremedlemmene som var til stede sa seg 

villig til å fortsette i sine verv så lenge  foreningen eksisterer. 

En går bort fra titler som leder, nestleder og sekretær, og fordeler 

arbeidsoppgaver etter behov. Økonomiansvar må fortsatt tillegges 

en person som igjen kan fritas fra andre oppgaver. 

Styrets utmerkede data-ansvarlig må forhåpentligvis ikke erstattes. 

Det må tilføyes at styrets nåværende økonomiansvarlig ikke var til 

stede i dette møtet, og har gitt beskjed om at hun ikke ønsker 

gjenvalg. 

Kontaktperson mot Brønnøysundregistrene vil være Ole Arvid 

Brønmo. 

Det betyr at det skal velges et nytt styremedlem.  

Styret 

 


